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AFC Ajax N.V. 
T.a.v. Directie en Raad van Commissarissen
Postbus 12522
1100 AM AMSTERDAM

Per e-mail

Den Haag, 24 januari 2024 

Betreft: AvA Ajax N.V. d.d. 17 november jl. en forensisch onderzoek 

Geachte dames en heren, 

Graag bericht European Investors - VEB (‘VEB’) u naar aanleiding van de op 17 november jl. 
gehouden Algemene Vergadering van Aandeelhouders (‘AvA’) van AFC Ajax N.V. (‘Ajax’) als volgt. 

In de AvA is het geëntameerde onafhankelijke forensische onderzoek verricht door KPMG naar de 
rol en de belangen van de voormalig directeur voetbalzaken Sven Mislintat aan de orde geweest. 
De VEB heeft bij die gelegenheid onder andere aangegeven dat dit onderzoek breed en diepgaand 
dient te zijn en dat het onderzoek zich ook moet richten op de betrokken zaakwaarnemers. Voorts 
hebben wij aandacht gevraagd voor het in het onderzoek betrekken van de interne procedures van 
Ajax, de (totstandkoming van de) aanstelling van Mislintat en de rolinvulling van bestuurders en 
commissarissen.  

Tijdens de AvA sprak Ajax - bij monde van president-commissaris Michael van Praag - de 
verwachting uit dat het rapport binnen één à twee maanden afgerond zou zijn.  

In reactie op vragen van onder andere de VEB ging cfo Susan Lenderink tijdens de AvA in op het 
proces rond inkomende en uitgaande transfers. Volgens de cfo worden de spelerswaardering en de 
overeengekomen transfersommen bij iedere transfer objectief getoetst. In dit kader wees 
Lenderink op geraadpleegde databases alsmede op scoutingsrapporten die binnen Ajax zijn 
vervaardigd en welke integraal onderdeel uitmaken van de besluitvorming rond het al dan niet 
aantrekken van een speler.  

Ook verklaarde Lenderink dat bij alle inkomende en uitgaande transfers circa vijftien personen 
binnen de Ajax-organisatie betrokken zijn. Volgens Lenderink worden (eventuele) transfers niet 
slechts door de technisch directeur beoordeeld en accordeerde de cfo ook zelfstandig iedere 
transfer. Bovendien zouden er nog dertien andere functionarissen binnen Ajax gedurende het 
proces meekijken. Uit eigen intern onderzoek van Ajax zou zijn gebleken dat de interne procedures 
rond transfers in alle gevallen nageleefd zijn en hebben gefunctioneerd.  
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De VEB verwacht overigens dat Ajax deze uitspraken integraal en onverkort in de notulen van de 
AvA zal opnemen (verbatim).  
 
Ten aanzien van de in de AvA aangehaalde scoutingsrapporten is het voor alle stakeholders van het 
grootste belang duidelijkheid te krijgen over de vraag op welk moment deze rapporten precies zijn 
geconcipieerd, hoe deze rapporten zijn gebruikt in de besluitvorming en welke Ajax-functionarissen 
bij het opstellen van die rapporten telkens betrokken zijn geweest. De indruk dat er aan het eind 
van de transferwindow onder grote tijdsdruk een groot aantal spelers is gecontracteerd die eerder 
binnen Ajax geheel niet op de radar stonden, zal nadrukkelijk moeten worden weggenomen. 
Betrokkenheid is geen split-second en momentopname. Een zorgvuldig proces vergt dialoog en een 
professioneel-kritische toetsing. Ten aanzien van deze specifieke aspecten verwacht de VEB dat het 
forensisch onderzoek aan stakeholders duidelijkheid gaat bieden.  
 
De VEB ziet uit naar de publicatie van de resultaten van het forensisch onderzoek en herhaalt op 
deze plaats haar reeds in de AvA gedane oproep aan directie en raad van commissarissen om het 
onderzoeksrapport integraal aan aandeelhouders en andere stakeholders ter beschikking te 
stellen. Ook rekent de VEB erop dat de notulen van de AvA een woordelijke weergave zullen zijn 
van het verhandelde tijdens de AvA.  
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
Vereniging van Effectenbezitters 
 
 
 
Gerben Everts 
 
 
Directeur 
 
 
 




